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UDI-historie 1929-1945 
 

Inleiding. 
 

In verband met de mei maand beschrijf ik in deze 4e editie 15 jaar in plaats van 10. Vond het wel 
passend om de oorlogsjaren in deze maand mee te pakken en het komt in de resterende maanden 
goed uit naar 2024. Buiten de stukjes uit de krant ook wat meer foto’s, wat voor die tijd bijzonder 
was. Dit kan je je nu niet meer voorstellen in het digitale tijdperk van nu, waar je maar kan schieten 
zelfs met je telefoon! Tot de oorlog drukke maar mooie jaren voor de vereniging dat is aan alles te 
zien en te lezen met in 1939 een concours ter gelegenheid van het 40-jarig bestaan. 
 

Plezier ermee. 
 

De Algemene Vergadering op 25 april is het eerste wat ik in de geschriften kan vinden van 1930. Aanwezig 23 
leden en wederom wordt er gesproken over een te organiseren van een Concours op Rozenburg. Besloten 
wordt vergunning aan te vragen bij B en W voor augustus of september in dit jaar.  
Op de bestuursvergadering van 6 november, het is de enige en tevens ook de laatste die ik kan vinden in het 
notulenboek, wordt wederom een besluitgenomen om bij B en W een vergunning aan te vragen voor een te 
houden concours in de helft van juli zoals staat beschreven. Tevens de vraag in de vergunning om op het terrein 
een comsumptie tent, autobaan, touwtjetrek, werktent, vistent, schiettent, slagmachine en een koektent te 
mogen plaatsen en tevens een vergunning om de avond ervoor het terrein te mogen openen. 
De winteruitvoering wordt ook besproken, die zou moeten plaatsvinden op 21 januari 1931. 
 

Hieronder de gebeurtenissen die ik uit de kranten heb kunnen achterhalen.   
De winteruitvoering was, om niet te achterhalen omstandig, - 
heden volgens krantenartikel verplaatst naar woensdag 12  
februari.  
 

Hieronder het verslag van deze winteruitvoering van UDI  
 
                                                                                            Maassluische Courant_12-2-1930 

 
 
 
 
 
 

 
                                                                                                                                               Maassluische Courant_15-2-1930 
 

Een tweetal stukjes van UDI  in de Maassluische Courant  
en daartussen een bijzondere vermelding die ik hier ook  
mee pak. Het eerste: een kennisgeving uit de ALV van 25  
april en het onderste stukje waar ik in de UDI-boeken niets 
van kan vinden. 9 juni deed de harmonie dus mee aan het  
concours te Nieuwenhoorn waarvan hieronder de uitslag 
te lezen valt. Doordat de naam van UDI verkeerd in het  
kranten stukje staat had ik in 1e instantie niets kunnen  
vinden, maar met een andere zoekopdracht uiteindelijk 
wel!                                                                          Maassluische courant_30-4-1930 
 

 
 
 
                                                                                                                                                Voorwaarts Sociaal-Democratisch Dagblad_11-6-1930 
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21 juni twee activiteiten van UDI en wel een serenade 
en een openluchtconcert ergens op het eiland. 
 
 
                                                                           Maassluische Courant_25-6-1930 

 
12 juli verzorgd UDI en enkele zangverenigingen voor 
het 1e openbare school een concert. 
 
                                                                           Maassluische courant_12-7-1930 

 
En ook op 21 juli is UDI weer actief in de buitenlucht,  
nu in het dorp Blankenburg. 
 
                                                                           Maassluische Courant_21-7-1930 

 
En of dat het nog niet genoeg is geweest staat op  
dinsdagavond 29 juli nog een gezamenlijk concert op 
de agenda met verschillende koren. Nu op de tent  
zoals staat omschreven. 
 
 
 
                                                                           Maassluische Courant_29-7-1930 
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De foto op de vorige pagina met daarop 6 familie leden  
G. Boer is in 1930 genomen. G. Boer Sr. (es Klarinet) gaf  
in 1925 de aanzet om van UDI en harmonie te maken wat  
toen met open armen werd ontvangen door de Dirigent  
J.P. Barendrecht. Mooie foto van een mooi stukje  
geschiedenis van deze fam. Boer binnen UDI. 
De fluit op de foto en een klarinet zijn in UDI’s bezit en  
geschonken door de familie. 
 

 
 
 
 
 
 
Op 31 augustus 1930 vierde Koningin Wilhelmina haar vijftigste verjaardag. Omdat dit op een zondag viel 
werden de meeste festiviteiten op zaterdag 30 augustus of maandag 1 september georganiseerd.  
Op Rozenburg werd het gevierd op 1 september.  
 
Deze foto is gemaakt op het voetbalveld waar het Koninginnefeest plaats vond. De grote trom op deze foto is 
nog een verhaal apart. Heb al meerdere keren vernomen, zelfs in de jaren ’70, dat deze trom al aan het begin 
van de oprichtingis aangeschaft! Die is dus al een jaar of 124 jaar oud en nog in bezit van de vereniging. 
Die trom kan als hij kon praten veel kunnen vertellen, helaas  blijft zijn verhaal ook een verhaal wat ik jullie 
doorgeef! 
 
Tevens een mooie foto van het vaandel uit die tijd. Ik was hem nog niet eerder tegengekomen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We zijn beland in 1931 en ik tel twee bestuursvergaderingen en één Algemene vergadering. De 1e op 16 januari 
gaat geheel over de te houden 1e uitvoering waarvan hieronder het verslag uit de Maassluische courant van 7 
februari 1931. De uitvoering werd op woensdag 4 februari gehouden (op de verjaardag van UDI) 
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De Algemene Vergadering van april 1931 wordt stilgestaan bij het plotseling overlijden van de directeur en 
mede bestuurslid P.J. Barendregt. Op de 14e februari heeft een treurig ongeval plaastgevonden waar het 
werkzaam bestuurslid en tevens directeur van het leven beroofd werd. Met de woorden ‘Steeds met het gevoel 
van eerbied denken we terug aan een persoon die zich dermate heeft gegeven voor UDI’ beeindigde de 
voorziter dit stilstaan bij Dhr. Barendregt . 
Op 21 februari werd Barendregt onder grote belangstelling begraven. 
 
 
 
 
 
 
 
 Maassluische courant_25-2-1931_overlijden P.J. Barendregt 
 

Wie de directie overnam staat verder niet beschreven maar op de bestuursvergadering van 9 november 1931 
zie ik de naam van de Heer van de Vlist opduiken. Blijkbaar hebben ze hem bereid gevonden tijdelijk de 
honneurs waar te nemen. Op 16 december staat een uitvoering op de agenda en ook eind februari 1932 staat 
een uitvoering gepland waar van der Vlist voor zal worden gevraagd en onder welke voorwaarden. 
 

Verder niet veel te vinden hoe het de club vergaat  
buiten een aankondiging op 30 mei om een concert te   
geven op de tent en de deelnamen van UDI op een  
concours te Monster op woensdag 19 augustus 1931. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rotterdamsch nieuwsblad_20-8-1931 

 
 
 
 
In de Westlandsche Courant van 20 januari 1932 lees ik wat ik in de bestuursvergadering van 9 november ’31 
ook al gelezen had. UDI vraagt subsidie aan en stelt daar volgens de Notulen een concert in de zomer van 1932 
tegen over.   
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                                                                                                        De Subsidie is binnen is hier te lezen  
 
 
                                                                                                                                              Maassluische courant_27-2-1932 
 

 
Woensdagavond 24 februari gaf zoals dit krantenartikel 
aangeeft UDI een uitvoering met toneel en bal na. 
Blijkbaar deerde het hen niet om midden in de week de 
uitvoering te houden met ook nog bal na. Er moest voor  
de meesten de dag erna toch vroeg opgestaan worden  
om te gaan werken.                           Maassluische Courant_2-3-1932 
                                                                                

De Maassluische courant van 1 mei meldt ook weer dat de  
Zomerconcerten buiten haar opwachting maken.  
Dit concert staat gepland op dinsdag 3 mei op de tent. 
Diezelfde krant geeft op 25 mei en die van 11 juni aan dat respectievelijk op dinsdag 17 mei aan de Zuidzijde 
het tweede zomeravond concert zal plaatsvinden en op 14 juni in den Heul de derde.  
 

Tussen de zomerconcerten wordt ook nog aan een 
Concours deelgenomen en wel in Pernis uit  
geschreven door muziekvereniging ‘Oefening Baart 
Kunst ter gelegenheid van haar dertig jarig bestaan. 
Een mooi resultaat werd er behaald op dit concours!                                                                              
                                                                                                                                   Rotterdamsch Nieuwsblad_20-5-1932 
 
Drukke maanden voor UDI als je al deze optredens voorbij 
ziet komen. Op zaterdag 18 juni wordt op de voetbalwei 
ook nog muziek gemaakt tussen de wedstrijd door. 
                                                                                    Maassluische courant_18-6-1932 
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                                                        Westlandsche courant_23-7-1932 

 
Of deze aankondiging te maken heeft met de 
onderstaande verplaatsing van de muziektent is mij niet duidelijk. Misschien is dit het aangekondigde concert 
toen er subsidie werd aangevraagd waar ik over schreef begin 1932 bovenaan pagina 5. Maar wel een mooie 
foto van de al eerdere omschreven Muziektent, nu hebben we er een beeld bij! Er werd regelmatig gebruik van 
gemaakt en was naar ik aanneem een ontmoetingsplaats als er concerten werden gegeven door niet alleen UDI 
maar ook de verschillende zangverenigingen die Rozenburg rijk was.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bron aanzichtkaarten boekje Jo Bergwerff 

Deze bovenstaande tekst is ook al wat ouder dus even een Update: waar de stoplicht haarsalon gevestigd is aan 
de Molenweg – hoek Anjerstaat, dat was het politiebureau.  
 

Telde ik in 1932 twee vergaderingen waarvan 1 algemene en in 1933 idem dito en als ik doorblader wordt het 
niet veel meer. Maar we gaan naar 1933 waar ik de informatie uit de kranten moet halen. 
 

Bestuursvergadering januari 1933, hier wordt gesproken over de uitvoering bij de Rijvereniging die door droeve 
omstandigheden moest worden verschoven. Ik vermoed dat deze eind 1932 gehouden zou worden omdat 
gesproken wordt dat deze enige tijd zal worden doorgeschoven. Omdat dezelfde krachten ook bij de uitvoering 
van UDI zouden vullen moest ook deze uitvoering opschuiven naar 8 maart, lees ik. Ook wordt gesproken over 
de gratificatie die UDI van de gemeente mocht ontvangen in 1932 om die opnieuw aan te vragen.    
 

De Maassluische Courant van 14 januari meldt dat   
Burgemeester Neijens gaat vertrekken en daarom zijn 
beschermheerschap heeft opgezegd. Een gekke tekst 
over een gekozen 2e voorzitter onder dit stukje staat  
wel in de krant maar niet in de notulen. 
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                                                                       Maassluische courant_11-3-1933 
 

Woensdag 8 maart is dan de uitgestelde Uitvoering  
van UDI in het 1e openbare school.  
Lovende woorden van de verslaggever aan het adres 
van de directeur v.d. Vlist!  
 

Op dinsdag 23 maart verleend UDI-medewerking aan 
het Rozenburgs Mannenkoor.  
Maassluische courant_18-3-1933 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rozenburg heeft per 1 februari een nieuwe  
Burgemeester en UDI een nieuwe beschermheer.  
UDI laat er blijkbaar geen gras over groeien en strikt 
Mr. N. Vernede als nieuwe, wat te lezen is op 20 mei 
 

                                                              Nieuwsblad van het Noorden_17-1-1933  
          

 
 
 
 
 

                                                                           Westlandsche courant_20-5-1933 
 

1mei was het een ware feestdag voor Rozenburg.  
Dat was Namelijk de 400ste geboortedag van Willem  
van Oranje en dat werd gevierd. Alle werkgevers  
hadden op verzoek van de burgemeester hun  
personeel vrij gegeven en er was groot feest op het  
eiland. Voor het gemeentehuis werden met kinderen,  
rechts op de foto liederen gezongen en UDI speelde  
daar ook. Midden in deze foto zie je de UDI leden 
met instrumenten en petten staan te blazen. 
 
 
 
Op de Algemene Vergadering van 6 mei, 19 aanwezige leden, spreekt voorzitter van Heusden lovende woorden 
over het behaalde resultaat tijdens het concours in Pernis en tevens de prijs door den directeur, behaald als van 
de beste leiding die dag. Het werk natuurlijk pleit voor de goede hoedanigheid van den Heer v.d. Vlist (zoals 
omschreven in de notulen). Het batig saldo over 1932 was f 9,30 en het spaarbankboekje gaf f 109,78 aan. 
Geen vetpot maar wel positief! Met algemene stemmen wordt ook besloten om de nieuwe burgemeester te 
vragen beschermheer te worden van UDI. Zijn reactie is inmiddels bekend. 
In de rondvraag wordt geopperd om de Rozenburgers die nog geen lid of donateur zijn met een bezoek te 
vereren en hun te bewerken om genoemd donateurschap te willen aanvaarden teneinde op deze manier de 
bestaanszekerheid van U.D.I. te vergroten. Dit voorstel wordt aangenomen en er worden gelijk afspraken 
gemaakt om het eiland te delen in stukjes die door de verschillende bestuursleden zullen worden bezocht. 
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De voorzitter sluit daarop de vergadering en spreekt de wens uit dat het concours te Charlois wederom een 
succes mag worden! 
 

Woensdag 26 juli weer een geslaagd concert op de  
Tent zoals krantenartikel ons meldt met een zang  
Vereniging. 
                                                                        Maassluische courant_29-7-1933 
  

Zaterdag 19 augustus gaat de harmonie zelfs buiten  
Rozenburg concerteren en wel in Abbenbroek.  
Op de ring van dit dorp staat een prachtige muziek  
tent, of ze daar gespeeld hebben is de vraag!  
                                                                                                                                Maassluische courant_16-8-1933 
Op dinsdag 19 september speelt UDI aan de Heul nog een concert voor toehoorders aldaar. 
Dit was het laatste feit in 1933 dat ik kon vinden, we gaan door naar 1934. 
 

In het notulenboek nr. 3 zijn er 4 bladzijde tekst te vinden met 1 bestuursvergadering en een Algemene 
Vergadering.  De BV van 8 februari bijna geheel gewijd aan de aanstaande uitvoering die op 7 maart zal worden 
gehouden. Diverse afspraken worden gemaakt en zo ook voor de vergunning die moet worden aangevraagd. 
De financiële toestand van de vereniging komt ter sprake en daar er bijna geen kasgelden meer zijn wordt 
geopperd om voorwerpen op de uitvoering aan te bieden en deze per opbod te verkopen.  
 

Op Algemene vergadering van 17 maart die door 19 leden wordt bijgewoond zie ik dat er in kas f 254,50 is en 
op de bank nog eens f 352,00 toch meer als vorig jaar. Of dit wat te maken heeft gehad met de verkoop op de 
uitvoering en de donateurs werving van 1933 zie ik niet terug, maar aannemelijk is het wel. 
In de rondvraag is er weer een voorstel op te komen aan gelden voor de kas. Zo wordt gesproken over het 
organiseren van een bazaar, verloting of het organiseren van een concours. Een bazaar kost te veel werk en 
voor een verloting zal wel geen vergunning voor worden afgegeven en het organiseren van een concours daar 
is de tijd te kort voor dit jaar zijn de argumenten. Uiteindelijk zal de vereniging de gemeente aanschrijven om 
subsidie aan te vragen.  
                                                                                                  Maassluische courant_10-3-1934 

Woensdag 7 maart wordt er in ieder geval weer muziek  
gemaakt geeft de Maassluise courant van 10-3-1934 
weer. Een grote opkomst is te lezen en er wordt goed  
gespeeld en ook het toneel kreeg een mooie recensie. 
 
Op 21 mei deed UDI in Amersfoort mee aan en concours. 
Een eind van huis in die tijd vermoed ik, maar ze deden het 
wel. De twee artikelen spreken elkaar tegen wat de punten 
aantallen betreft maar ik vermoed dat de 260 punten de 
werkelijkheid is geweest gezien de uitslagen in andere 
punten uitslagen die ik gelezen heb op vorige concoursen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Eembode 1934  22 mei 193                                                                                            Maassluische Courant_26-5-1934                                                                                            
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Ook in 1935 zijn ze er weer, de zomerconcerten van UDI. 
31 juli staat er één gepland op de muziektent 
                                                                                   Maassluische courant_28-7-1934 

In een krant van 3 augustus een mooi stukje over dit gehouden 
en aangekondigde concert.  
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                        3-8-1934_concert, bron? 

                                                                                                        
                                                                                                       In de Maassluische courant van 8 augustus is het stuk 
                                                                                                       te lezen. Het terrein waarover gesproken wordt is het 
                                                                                                       voetbalveld wat was gelegen waar nu de speeltuin 
                                                                                                       ‘De Kolenkid’ aan de Laan van Nieuw Rozenburg is 
                                                                                                       gelegen, dit ter oriëntatie  
 
 
 
 
Het concerten geven aan de gemeenschap van Rozenburg gaat ook in augustus door. Met een knipoog naar 
wat ik schreef, en uit de notulenboeken haalde over de financiële toestand van UDI lees ik hier weer over de 
verkoop van bloemetjes.     
                                                                              Maassluische courant_29-8-1934-1 

 
 
 
 

Hiernaast wat de verslaggever erover schrijft 
 
 
 
 
 

                                                                             Maassluische courant_5-9-1934 
 

Woensdag 5 september deed UDI het met de fanfare 
uit Abbenbroek het nog eens over op het voetbalterrein. 
 
 
                                                                                Maassluische courant_5-9-1934 

 
Af en toe worden de geschriften en andere bronnen wel  
eens achterhaald of spreken elkaar tegen. In het kranten, - 
stukje hiernaast is een aanbesteding voor het verplaatsen 
van de muziektent (15 mei 1934). In het Boekje van Jo 
Bergwerff lees ik en zien jullie op pagina 6 dat het in 1932 
moet zijn geweest. Het stukje hiernaast, wat ik later vond 
bij het zoeken naar iets anders, is het meer aannemelijker 
dat 1934 moet zijn geweest!                                                                             
                                                                                    Maassluische courant_9-5-1934 
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Ook in 1935, waar we thans zijn aangekomen, tel niet zoveel vergaderingen in het notulenboek.  2 bestuurs,- 
vergaderingen en een Algemene Vergadering op 4 bladzijde papier, daar moet ik het mee doen met 9 
krantenstukjes uit diverse kranten.  
Op de verjaardag van UDI, 35 jaar, vergadert het bestuur ‘ten huize van den Voorzitter de Heer van Heusden’ 
zoals opgemaakt in het notulenboek. Het 1e besluit is dat de uitvoering op woensdag 13 maart wordt 
gehouden. Ook de Algemene Vergadering wordt vastgesteld en wel op 16 maart.  
De deelname aan een concours werd door een algemene opinie van het bestuur door de benarde tijden niet als 
levensvatbaar geacht.  
 
                                                                                                            
                                                                                                                                       
                                                                       
                                                                       Maassluische Courant_2-3-1934 
 

De Algemene Vergadering van 16 maart leert ons dat in kas nog f 92,57 aanwezig is. Er wordt weer gesproken 
over het organiseren van een concours omdat dit in vorige edities geld had opgeleverd. Het bestuur durft het 
niet aan omdat de kosten te hoog zijn en de opbrengst onzeker maar de leden denken daar anders over. Er 
wordt een commissie in het leven geroepen een en ander uit te zoeken en op 30 maart bijeen te komen. 
 

De bestuursvergadering zonder datum wordt gesproken over de financiën. En bestuurslid had een agent van de 
‘Union’ fietsenfabriek gesproken en die kon een ‘Rijwiel’ voor de helft van de nieuwprijs onder voorwaarden 
aanbieden. Op de achterzijde van de loten zou als reclame de naam van ‘Union fabriek’ moeten komen. Dit was 
aanleiding om een loterij uit te schrijven en vergunning hiervoor aan te vragen bij B&W.  
Het was de bedoeling 2000 loten te laten maken en die aan te bieden voor 15 cent. De trekking zal 1 oktober of 
zoveel eerder als de loten verkocht zijn. 
Helaas geen uitslag of uitkomst van de gehouden loterij in 1935, wel in de notulen van de Algemene 
vergadering van 2 april 1936 maar daar kom ik later op terug. 
 
              In de Westlander van 19 september 1935 deze melding 
 
 
 
 

Buiten de zorg om de financiën wordt er gelukkig ook  
muziek gemaakt in Rozenburg. Op vrijdag 7 juni is 
de muziektent het toneel voor muziek. 
                                                                   Maassluische courant_5-6-1935 

 
Maandag 10 juni wordt er ook nog deelgenomen aan  
een concours met een 2e prijs als beloning. 
                                                                   
 

 Maassluische courant_8-6-1935 

 
                                
                                                                                                         
 
De Westlander_11-6-1935 
 

Na de zomer en wel op 3 september wordt er ook nog  
gemusiceerd op de muziektent. 
Dit is het laatste bericht uit 1935. 
                                                                                                                                                                De Westlander_30-8-1935 
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Het notulenboek 3 geeft een inkijkje in 2 bestuursvergaderingen 
en een Algemene Vergadering. Blijkbaar is er niet meer nodig en  
de eerste vergadering is op 4 februari 1936 en geheel gewijd aan  
de ophanden zijnde uitvoering. Die wordt gepland op 26 februari  
en alles wordt weer besproken zoals het toneel, de huur van de  
piano, het buffet en het podium. Er bestaat tevens het plan om  
op concours te gaan en wel te Wassenaar op de 2e Pinksterdag,  
de inschrijfformulieren zijn al binnen. 
 

De Algemene Vergadering van 2 april geeft een positief Financieel   
beeld, het totale bezit bedraagt f 219,01 te zien. Nog geen vetpot 
maar de verloting heeft zijn werk gedaan. Dat is ook te lezen maar 
het ingekomen stuk van het gemeentebestuur over de huur van  
het Repetitielokaal geeft onrust en word uitvoerig besproken. 
De voorwaarden zijn veel te hoog gesteld en er wordt besloten om 
erop in te gaan en te vragen of het gestelde niet versoepeld kan  
worden. De rondvraag levert nog een vraag op of de rieten voor de 
klarinetten door de vereniging bekostigd konden worden, dit                                                                        
voorstel wordt aangenomen.  Tevens wordt de contributie van              Westlandsche Courant_ 29-2-1936_Uitvoering 

15 naar 20 cent per maand verhoogd voor 1 jaar. 
 
In juli lees ik in de gemeenteraadsvergadering hier iets over  
(subsidie) waar ik verder in dit jaar iets van laat zien. 
In de krant hiernaast de aankondiging van de Algemene Vergadering  
 
In mei wordt er weer gemusiceerd op de Muziektent 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                           Westlandsche Courant_ 28-3-1936_ALV 
                                                                                                                                    
                                                                                                                               Westlandsche Courant_ 28-5-1936_Concert 
 

Op 2e Pinksterdag, maandag 1 juni, deed de harmonie mee aan 
het concours in Wassenaar. Er werd bijzonder goed gespeeld,  
zo goed zelfs dat UDI dit wilde uitdragen door middel van een  
rondgang door het dorp zoals te lezen is hiernaast. Dit gebeurde 
op dinsdag 9 juni 1936. 
Het mag zeker gezegd worden dat een 1e prijs halen in deze hoge  
klasse waar zij al een tijdje in uitkwamen een hele prestatie was! 
 

30 juni komt de harmonie nogmaals buiten in actie en wel in het 
Dorpje Blankenburg. 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                  De Westlander_12-6-1936 

 
 
                                                                                                                                      Westlandsche Courant_ 30-6-1936 
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Voorzover ik nu al kan beoordelen en ook kan beamen uit de  
jaren dat ik zelf daar aan deelnam, lees vanaf 1972 tot heden,  
verzorgd en verzorgde UDI aan diverse feesten en  
gelegenheden haar medewerking. Zo ook aan het vijf jarig  
bestaan van de Rozenburgse Voetbal Vereniging, R.V.V. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Westlandsche Courant_ 18-7-1936 

 
                                                                                                         De Westlander_21-7-1936 

In de Westlandsche Courant van 31 juli vind ik het eerder gememoreerde aankondiging van de Subsidie en de 
aanvraag voor de huur van het repetitielokaal. Een heel stuk geplaatst het is een mooie uiteenzetting en 
beredenering om een te lezen hoe ze ook toen al vochten voor hun huid.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Koninginnedag wordt ook gevierd en wel op maandag 31 augustus. Op het R.V.V terrein aan de Kolenpad staat 
een tent en daar speelt UDI tussen 5 en 6.30 uur zoals het in een artikel van het Oranje-comité in de 
Westlandsche Courant van 22 augustus 1936 staat beschreven. 
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19 oktober was er voor Dr. Van Heusen, voorzitter van UDI, een afscheidsavond georganiseerd omdat hij elders 
zijn werkzaamheden gaat voorzetten. Het artikel vertelt het volledige verhaal.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Westlander_20-10-1936 
 

In de bestuursvergadering van 6 november 1936 is te lezen dat er bij het marcheren in de avond de verlichting 
de wensen over laat. Er zal bij de Maaslandse vereniging gevraagd worden wat de kosten zijn van de lampen 
aan de pet. Deze verlichting wordt als afdoende beschouwd omdat iedere muzikant dan de beschikking heeft 
over zijn eigen licht. 
 

We laten 1936 achter ons en lezen nog steeds in het 3e notulen 
boek van UDI. Drie bestuursvergaderingen en een Algemene  
Vergadering waar we de nodige informatie uit kunnen putten.  
Maar er is niet veel nieuws uit dit jaar te vinden. De Algemene  
Vergadering van 25 maart geeft financieel weer de nodige   
hoofdbrekens. Het saldo is f 85,85 en er wordt weer gesproken  
op het tuigen van een verloting en het houden van een concours.  
Het laatste wordt na lang en breed gepraat doorgeschoven naar  
het 40-jarig bestaan in 1939.       Westlandsche-Maassluische Courant_1-4-1937 

  
UDI is op dinsdag 31 maart aanwezig bij de huldiging van de  
heer T. Berkman in de nieuwe gereformeerde kerk, dat was  
dus in wat nu onze repetitieruimte is in Muziektheater De  
Ontmoeting. De Heer Berkman was 25 jaar hoofd van de  
Christelijke school alhier en kreeg een herdenkingsdienst  
aangeboden waar ook UDI haar medewerking aan verleende.  
Het was volgens het kranten stuk behoorlijk druk en denk dat  
daarom de serenade buiten is gegeven. 
                                                                  Westlandsche-Maassluische Courant_3-4-1937 
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De bestuursvergadering van 28 april is de eerste als voorzitter voor de heer van Kreet die de benoeming met 
groot genoegen had aanvaard. De gehele vergadering is volgens de stukken gewijd aan de organisatie van de 
loterij die begin oktober zal worden gehouden.  
 

Ook de diverse kranten verschaffen ons weer informatie over  
het muzikale deel van de vereniging maar ook optredens die  
in de notulen boeken niet voorbij komen. 
Het concert op zaterdag 15 mei staat gedeeltelijk in het  
Teken van een gepland concours in Oud-Beijerland. 
De dirigent zal gedacht hebben om zo de stukken daarvoor 
onder druk van het publiek een keer gespeeld te hebben!  
 
                                                                                                                                                             De Westlander_11-5-1937_Concert 

Muzikaal gaat het de vereniging heel goed als je het resultaat  
ziet op het  concours op 2e Pinksterdag de 17e mei 1937. 
 
De Westlander van 18 mei schrijft hierover en komt erop   
20 mei nog eens dunnetjes op terug (onderste stukje).  
Het blijkt dat UDI nog een ereprijs behaald te hebben door de  
hoogste scoren in punten in de afdeling harmonie behaald te  
hebben. 
Een uitzonderlijke prestatie waar je nu nog met trots op terug 
mag kijken! 
 
 
 
   
 
                                                                                                                                        De Nederlander_14-6-1937 

 
In juni een drietal activiteiten waarvan de kranten stukjes ons  
weer een mooi inkijkje geven waar de vereniging zich zoal  
mee bezig houdt. Twee concerten op de Muziektent die toch  
wel veel gebruikt wordt, mooi om te lezen dat deze plek zo’n  
belangrijke plek was in die tijd 
                                                                                                                                                            De Nederlander_24-6-1937 

 
Het concert aan den Brielschen Heuvel werd op zaterdag  
5 juli gegeven (mooi geschreven tekst in die tijd!).  
 
 
                                                                                                                                                           De Westlander_6-7-1937 

 
Het keurig en geslaagde Oranjefeest op 31 augustus, Koninginnedag 1937, zo schrijft De Westlander van 3 
september. In een gedeelte van het verslag op de volgende pagina een mooie weergave van de dag. 
Er wordt gesproken over een optocht, met een lengte van 1 km, die het dorp doorging en in totaal 3 uur 
duurde. Ook UDI deed met een kar en wagen mee waarvan een foto op de volgende pagina te zien is. Op de kar 
enkele muzikanten, een tekst op de zijkant en een muziekharp op de kop van de wagen.  
 
Het artikel sluit af met ‘Rozenburg heeft een ere feest gevierd’  
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Een gedeelte uit De Westlander_3-9-1937 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
UDI op de kar in de optocht voor Koninginnedag 1937. 
   

De bestuursvergadering van 4 oktober is belegd in verband met de verloting. Deze zal plaatsvinden op 8 
oktober. In deze vergadering wordt besloten om lampen aan te schaffen om bij avond te kunnen marcheren.  
 

Op de bestuursvergadering van 23 december wordt besloten de uitvoering op 9 februari 1938 te houden en de 
vergunning daarvoor aan te vragen bij B&W. Tevens wordt besloten nog een klarinet aan te kopen. 
Dit was het voor 1937 en in het notulenboek sla ik om naar 1938 met in totaal vier bladzijde notulen 
vastlegging van 1 Algemene Vergadering en 1 bestuursvergadering. Ook de in de kranten niet zoveel nieuws in 
dit jaar maar wel een paar foto’s, ook wel weer bijzonder. 
 

Op de Algemene vergadering van 28 april zijn 26 personen aanwezig staat te lezen. De financiën geven aan dat 
het bezit f 98,88 is, geen vetpot maar nog steeds positief. Men bespreekt of het niet mogelijk is meer donateurs 
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te werven en daarvoor op een paar mooie middagen langs de deuren te gaan en mensen persoonlijk te 
bezoeken. Het blijft bij dit voorstel, er werd geen besluit genomen.   
De voorzitter spreekt op de vergadering zijn ongenoegen uit over het feit dat op feestelijkheden een beetje 
wordt overdreven als één vereniging de gehele dag moet blazen en dat dat veel te vermoeiend is. Op de 
volgende vergadering van het feest comité zal hierop de aandacht worden gevestigd. Ik vermoed dat dit jaar 
over de Koninginnedag van 1937 gaat, in de verslagen zie ik dat daar UDI de gehele dag heeft gespeeld! 
 

Uitvoering woensdag 9 
Februari 1938 
 
 
 
 
 
 
                                                                           Westlandsche en Maassluische Courant_5-2-1938 
 

Zaterdagavond 26 augustus mag ook UDI de wei weer op en speelt 
volgens het krantenartikel weer bij voetbalvereniging R.V.V.  
 
 
 
 
                                                                             Westlandsche en Maassluische Courant_25-8-1938  
                

Deze foto zat bij mijn stukken met de tekst ‘Samen op weg’. Waar deze twee muzikanten, links Klaas Ouwendijk 
(ook brandweer commandant) en rechts Hannes Romers  
waar naar toe ze gingen is niet bekend maar zeker is datzij  
onderweg waren of ergens te gaan spelen of op de terugweg  
van een optreden.  
Aan de bomen te zien is het blad eraf dus moet dat begin van  
het jaar of in het late najaar zijn geweest.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Westlander_13-9-1938_Concours 
 

Op 10 september is UDI op concours geweest in onze hoofdstad. 
Een 2e prijs was het resultaat in de afd. Uitmuntendheid. 
Op de volgende pagina de statiefoto van de concoursgangers 
                                                                                                                    
                                                                                                                                                          Foto 1938, samen op weg_Links Klaas Ouwendijk en Hannes Romers 
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Statiefoto Concours te Amsterdam 10-9-1938 
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Een mooie aanvulling op de foto van dit concours uit de bron van boekjes over Rozenburg van Jo Bergwerff uit 
1978. De vader van Chris van ’t Hof, Cor van ’t Hof, is daar 18 en heeft veel voor UDI betekend, maar later meer 
daarover. 
 

We zijn beland in 1939, alweer 10 jaar verder en met een  
lustrum jaar voor de boeg, UDI 40 jaar. In het notulen boek  
9 vergaderingen waarvan 1 Algemene Vergadering, het  
bestuur moet aan de bak in dit lustrum jaar! 
De eerste al op 6 januari en er wordt vergaderd over een te  
houden concours om dit jubileum te herdenken.  
Een vergunning zal worden aangevraagd voor een concours 
en vermakelijkheden bij B&W.  
In de Schakel van 25 februari worden de nodige zaken ter  
verpachting aangeboden.  
 
                                                                                                              De Scahakel_25-2-1939 

Rozenburg 6 februari 1939, het notulenboek geeft het volgende weer;  
Geachte vergadering van dames en heren 
Het zal u lieden misschien interesseren  
Van mij te vernemen hoe af het komt 
Dat ik ga treden hier voor het front 
U moet dan weten dat is nu gegaan 
In verband met ons veertigjarig bestaan  
De secretaris werd gepakt bij de haven 
Een overzicht te geven van al deze jaren 
Nu is het lustrum naar verslagen 
Meestal niet waar de mensen naar vragen 
En daarom wil ik al bij voorbaat vertellen 
Uw geduld niet lang op de proef te stellen 
Op 4 februari 18 negen en negentig 
Werd begonnen en viel werkelijk niet tegen  
………………… 
Het werd een op rijm gezette uiteenzetting van 40 jaar UDI door A.J. van der Meer, secretaris. Te lang om hier 
weer te geven maar leuk om te vermelden dat ook toen al werd terug geblikt. In de bestuursvergadering van 2 
februari lees ik dat de secretaris deze omschrijving van 40 jaar UDI voor de aanstaande uitvoering gemaakt zal 
worden. 
In deze vergadering ook aandacht voor het ophanden zijnde concours en dat de vergunning daarvoor binnen 
vijf dagen aangevraagd moeten worden, de secretaris wordt gemaand dit te gaan doen. Ook de Financiering 
komt aan bod en de inschrijfformulieren. Men heeft het er druk mee en een volgende vergadering wordt gelijk 
belegd om alles tot in de puntjes voor te bereiden.  
Het concours wordt gepland op 22 juli 1939 en de avond ervoor zal de jubilerende vereniging een concert 
geven. Het inschrijfgeld bedraagt f 10,00 en op de dag zelf bij aanwezigheid wordt f 2,50 terugbetaald, 
kinderkoren betalen f 5,00 inschrijfgeld en krijgen f 1,50 terug.  
In de bestuursvergadering van 16 maart staan nog meer vaststelling zoals de entree gelden van f 0,40 bij 
voorverkoop, alleen vrijdagavond f 0,10 en zaterdags hele daags f 0,30 en zaterdag avond f 0,25, kinderen 
beneden 15 jaar half geld. Het voetbalveld zal als concoursterrein aanvaard worden daar dit vele voordelen met 
zich meebrengt. 
Op de Algemene Vergadering van 6 april, waar 23 leden aanwezig zijn, gaat een lijst rond voor vrijwilligers voor 
de dag van het concours waar de leden zich vrijwillig kunnen opgeven iets te doen.   
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Nieuwe Vlaardingsche courant_19-4-1939 
 

Op Zaterdag 22 april werd de nieuwe burgemeester van  
Rozenburg bij de veerstoep opgewacht en kwam aan vanuit  
Maassluis met het veer. Daar ging hij door een erehaag  
van Ruiters, de Burgerwacht en met muziek van UDI ging het  
gezelschap naar het gemeentehuis. 
Hiernaast de foto van UDI met het vaandel voorop de stoet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                 Intocht Burg. Just de La Paisiérere 1939 

 
Een klein gedeelte uit de publicatie in het Christelijk  
sociaal dagblad voor Nederland De Amsterdammer_ 
24-4-1939  
 
In de bestuursvergadering van 2 juni wordt besproken 
De burgemeester te vragen om het beschermheerschap 
op zich te nemen 
 
 
 
 
 
Het kranten stukje geeft aan dat niet alleen een concours 
georganiseerd wordt maar dat er zelf ook nog op   
Concours moet gaan. Dit gebeurt op 2e pinksterdag 
de 29e mei, met een tweede prijs als beloning. 
 
 
                                                                De Westlander_2-6-1939_Concours Boskoop 
 

Misschien met in het achterhoofd het gebruik van de 
voetbalwei op 22 juli doet UDI waar zij goed in is, het  
publiek vermaken met hun muziek. Op zaterdag 10 juni  
spelen ze er lustig op los voor een groot publiek zoals in  
het stukje staat beschreven. 
 
                                                                  Nieuwe Vlaardingsche courant_14-6-1938 
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De vergadering van het bestuur op 17 juli een opmerkelijk optekening. Alle leden van het bestuur zijn aanwezig 
en de voorzitter geeft aan beperkt tijd te hebben daar hij daags er op met vakantie gaat en hij zijn praktijk in 
zekere zin nog moet overdragen aan een collega. De Heer Verheul wordt als 2e voorzitter benoemd en de heren 
Boer, van der Meer en van der Wilt als tereincommissie, voor het concours op 22 juli.  
Verder is alles geregeld voor het concours en sluit men de vergadering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
                                                                                                                                                          Utrechts volksblad  sociaal-democratisch dagblad_21-7-939 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                          De schakel_8-7-1939 
 

Het hierboven geplaatste stukje in de Schakel. Een vereniging uit Loenen die benoemd is in de Utrechtse 
Volkskrant zijn de publicaties die ik kon vinden in de kranten voor het concours op de 22e juli 1939. Verder lees 
ik dat de volgorde van het concours per seculaire huis aan huis bezorgd is in Rozenburg. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielsche Courant_8-7-1939_Uitslag concours 
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De programma’s waren niet op tijd klaar bij de drukker, vandaar de improvisatie en de huis aan huis actie. 
In de Neuwe Brielsche Courant is de uitslag te lezen van het gehouden concours. Ik tel 10 deelnemende 
verenigingen – onderdelen zowel muziekgezelschappen als koren.  De prijzen bestonden uit kransen en 
lauwertakken is te lezen in de notulen. 
In de notulen van de bestuursvergadering van 18 augustus, waar alle bestuursleden aanwezig zijn, wordt de 
financiële kant van het concours toegelicht door de penningmeester. Hij geeft aan dat het concours een succes 
is geweest en ze kunnen rekenen op een f 400,00 winst. Er wordt besloten een vergadering te beleggen met de 
leden om dit succes te delen en hen een pot bier te verschaffen om het werk aan het concours die dag en de 
blijdschap die deze dag heeft gebracht met elkaar te vieren. De vergadering zal de volgende vrijdag 25 augustus 
worden belegd. 
 

De tweede dochter van Prinses Juliana en Prins Bernhard wordt geboren  
op Paleis Soestdijk op 5 augustus 1939. Niet alleen haar ouders, maar het  
hele land was blij met de komst van het prinsesje. De oorlog naderde, en  
Nederland kon wel een opsteker gebruiken. De geboorte van het prinsesje  
werd dan ook groots gevierd in verschillende plaatsen in Nederland.  
In Amsterdam was de Dam versierd en dansten er mensen op straat. 
Op 7 augustus is het ook feest in Rozenburg en er was veel belangstelling 
voor het concert wat UDI op de muziektent gaf. 
 
                                                                                                Westlandesche-Maassluische Courant_10-8-1939 
 

Tijdens een bestuursvergadering zonder datum, maar na 20 september, komt het ongeval van den Directeur 
van der Vlist ter sprake. Het is ernstig en er wordt besloten een vervanger te benaderen. De heer Grebel uit ’s 
Gravenzanden zal benaderd worden om de repetities over te nemen zolang van der Vlist niet kan dirigeren. 
 

Dit waren de volgende 10 jaren UDI in 12 maanden naar het 125-jarig bestaan, er is weer genoeg gebeurd en 
ondernomen. Daar deze editie op 4 mei uitkomt vond ik het nodig ook de oorlogsjaren van UDI in de maand 
mei mee te nemen in deze reeks. Dat heeft ook het voordeel dat het goed uitkomt in de volgende nog 8 
reeksen die er aankomen, 1945-2024. 
 

De Oorlogsjaren van UDI, 1940-1945 
 

1940_De bestuursvergadering van 29 maart wordt een brief van voorzitter van Kreel besproken, hij vraagt in 
zijn brief ontheffing voor zijn functie in verband met de mobilisatietoestand. Nadien wil hij zich weer beschikbar 
stellen.  De overige bestuurders menen er goed aan te doen de toestand zoals deze nu is te behouden, het 
werk aan UDI is niet zo bijzonder veel zodat dit met enige goede wil met elkaar is op te knappen. 
  
Enkele dagen voor deze bestuursvergadering is er toch nog  
Een uitvoering gehouden waarvan dit kranten stukje verslag  
doet. 
De algemene Vergadering van 10 april vertelt ons niet veel 
nieuws. Een besluit over een nieuwe overeenkomst voor de  
Auteursrechten voor één zaalconcert en drie buitenconcerten 
valt op. Men heeft er nog alle vertrouwen in om te spelen.            De Westlander_15-3-1940_Uitvoering 
                                                                                                                                                              

Op 11 juni is er nog een open bestuur en ledenvergadering.  
Hier is te lezen dat er een schrijven is van directeur van der  
Vlist dat hij weer kan komen dirigeren. Er wordt besloten op  
dinsdag 25 juni de repetitie weer op te gaan pakken.         
                                                                                                           De Westlander_12-7-1940 
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Op woensdag 10 juli wordt drie werken later nadat van der  
Vlist weer is begonnen een concert gegeven. En twee weken  
later nogmaals, men had er ondanks dat de oorlog op 10 mei 
1940 in Nederland was begonnen veel voor over om het  
vertier in de muziek niet te verliezen en de mensen te  
vermaken.                                   Westlandsche-Maassluiscourant_23-7-1940  

 

Tijdens de bestuursvergadering van 20 november wordt een brief behandeld waarin wordt aangegeven dat het 
repetitie gebouw vanaf 1 januari 1941 niet meer gebruikt mag worden door de verenigingen. Gelijk wordt er 
gehandeld en de zondagschool blijkt de meest geschikte locatie te zijn en men gaat kijken of deze te huren is, 
ze vinden dat de repetities door moeten gaan! 
 

1941_ Inmiddels ben ik in notulenboek no. 4 terecht 
gekomen en deze begint met de Algemene  
vergadering op 7 mei 1941 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Er wordt in oorlogstijd ook op deze vergadering gesproken over de financiën van UDI. Met f 92, 01 als bezit is er 
bezorgdheid om het geldpijl niet nog lager te laten komen. Het wordt algemeen erkent maar dit veranderen zal 
niet meevallen. Er wordt besloten om in de zomer bij concerten en optredens bloemen en iets dergelijks te 
gaan verkopen. Hier is wel toestemming van de burgemeester voor nodig wordt geopperd.  
 

Ondanks de oorlog gaat UDI in 1941 toch op concours, dat lees ik in onderstaande krantenstukje uit het  
Rotterdamsch nieuwsblad 8 augustus 1941. Een ‘Boerenconcours’, ik heb er nog nooit van gehoord maar 
blijkbaar waren er toch redenen om hiernaartoe te gaan. Buiten een bond of de door de Duitsers ingestelde 
landelijke culturele instelling werd dit concours georganiseerd met het spelen van zelfgekozen nummers. 
Tevens een bekende in de jury, oud dirigent P.H. Jordaans. Het werd een 2e prijs met 328 punten voor UDI 
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1942_ De bestuursvergadering van 19 maart 1942 geeft ons het inkijkje voor toch en uitvoering en wel gepland 
op 31 maart met uit den Briel de vrolijke Geuzen die “de Pantoffelhelden af” op komen voeren met 8 personen. 
Voor f 35,00 inclusief de kosten van de overtocht per pont. Waar en of het gebeurd is dat lees ik nergens ook 
niet meer in de kranten waar ik van de afgelopen jaren juist zoveel kon vinden, het is oorlogstijd! 

   
Aan de hand van dit diploma van J. Boer en 
C. van ’t Hof (de vader van Chris) is  
te lezen dat er in den lande toch nog wel  
wat georganiseerd werd en er zelfs  
Rozenburgers erop uittrokken om hun  
kunnen te laten beoordelen. Blijkbaar werd  
er onderling ook muziek gemaakt om aan  
dit soort concoursen deel te nemen en de 
zo het niveau op te krikken. 
In 1947 en ’48 vind ik nog meer van deze 
Diploma’ van beide heren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Op 27 oktober wordt er vergaderd en is te lezen dat een er een schrijve van de Zondagschool Marcus 10 vers 14 
is binnen gekomen met het verzoek een vrijwillige jaarlijkse bijdrage van vijf gulden hen te doen toekomen.  Dit 
om alle huurders in hun financiële omstandigheden tegemoet te komen, dit wordt met algemene stemmen 
aanvaard. Doordat het geven van uitvoeringen in het 1e openbare school niet meer gedaan mocht worden 
wordt besloten het toneel zo lang als nodig op te slaan bij de heer E van Dijk, die dat aangeboden had.  
 

1943_ Uit de notulen van 3 februari lees ik dat er op verzoek van de leden eens op een zaterdag een uitvoering 
te willen geven. Dat gebeurd en wel op zaterdag 20 februari en deze wordt gegeven in het lokaal voor 
Christelijke belangen.  De banken maken plaats voor gehuurde stoelen. In de notulen van de Algemene 
Vergadering op 2 maart bij van Dijk is te lezen dat de uitvoering een groot succes is geweest maar dat er te 
weinig plaats was voor publiek. 
Blijkbaar is er bericht gekomen dat het bijna zeker is dat het genoemde lokaal niet meer gebruikt mag worden 
en dat het triplex van het toneel verkocht wordt omdat de prijzen voor hout ongekend hoog zijn. Het kan tot  
f 240,00 opbrengen en er wordt besloten dit te doen en de opbrengst te gebruiken om de instrumenten 
onderhoud te geven en e.v.t. nieuwe aan te schaffen.  
 

In de rondvraag komt een brief van directeur van der Vlies aan de orde. Hij vraagt de  
leden of zij distributiebonnen en etenswaren kunnen missen, hij zou de leden erkentelijk   
en dankbaar zijn als zij zijn vraag konden honoreren.  
Ondanks de hulp vanaf Rozenburg is de heer van der Vlies enkele maanden voor het  
einde van de 2e wereldoorlog van honger en ellende omgekomen. 
 

In het jaar 1943 werden mijn vader Teun en zijn broer en mijn leermeester Jan van der  
Meer lid van UDI. Respectievelijk op Cornet en Klarinet, bleven beide langdurig lid van 
UDI, later meer over deze leden.  
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In de notulen van 22 december 1943 is te lezen dat er twee uitvoeringsavonden gepland stonden i.v.m. de 
overvolle zaal van dit jaar 1943, en wel op 12 en 15 februari 1944. Op beide avonden zullen de helft van de 
donateurs worden uitgenodigd en dan is er nog ruimte om nieuwe donateurs te kunnen aannemen.  
Elke donateur krijgt 2 programma’s, 1 voor zichzelf en 1 voor een introducee.  
Ik lees in het boekje voor 100 UDI van Aad Tetteroo dat er na deze uitvoering 80 nieuwe begunstigers zijn 
aangemeld. Er staat te lezen dat het kerkelijke en overige verenigingsleven in Rozenburg groeit tegen de 
verdrukking in. Verder geeft hij aan dat  UDI in die tijd niet meewerkte aan de toen gehouden akties van 
Winterhulp Nederland, een verkapte hulp aan de bezetters, het bestuur van UDI gaf te kennen dat er geen 
repetities meer gehouden zullen worden. Deze maatregel was genomen om eventuele sancties te voorkomen. 
Als reden werd vermeld dat er geen verwarming meer was in het repetitelokaal.  
 

1944_ De notulen van de gehouden bestuursvergadering van 2 maar 1944 bevestigt het schrijven van Aad 
Tetteroo dat er om de 80 nieuwe begunstigers zijn gewonnen en zijn daar zijn ze heel tevreden mee! 
 

Algemene Vergadering 22 maart 1944;  aanwezig 17 leden en de notulen van de vorige vergadering wordt 
goedgekeurd. De penningmeester meld dat er een bezit van f 384,91 is.  
Verder weinig nieuws te lezen en te vinden dus sluit ik dit jaar dan ook verder af. 
  
1945_ Het Notulenboek onthult niet veel over deze tijd, slechts de Algemene Vergadering op 2 bladzijden in 
geschrifte. En ook de kranten geven mij verder weinig nieuws, slechts 4 berichten. Maar wel de bevrijding van 
Nederland en daar is natuurlijk UDI bij. Dat dat zo was is te lezen hieronder in de Westlander van 25 mei 1945. 
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Slot woord: 
 
We zijn 15 jaar en 24 pagina’s verder, verveelt het al? Mij niet in ieder geval het is fasinerend hoe zij in de jaren 
de vereniging overeind hielden met heel veel goodwil van de Rozenburgse gemeente! De gemeente omarmde 
UDI en zij deden er veel aan om het de mensen naar het zin te maken. Van de oorlogs jaren heb ik helaas niet 
zoveel kunnen vinden en wat ik van thuis heb meegekregen is ook niet zo veel. Men sprak er niet zoveel over 
en wellicht had ik met wat spitwerk nog wel meer kunnen vinden maar dat kost heel veel tijd en die heb ik niet. 
Ondanks dat denk ik toch een mooi beeld van wat er zoal gebeurd en gedaan is en dat is best wel veel voor die 
jaren. Omdat Rozenburg een eiland was heeft men ondanks de bezetting toch nog wel wat kunnen doen. 
 
 
Met muzikale groet, 
 
 
Arie van der Meer 

 
 
 

 


